
    Styrelseprotokoll för Hjärups Byalag 2016-08-21

Plats:  Skryllegården Tid: kl. 11 – 12

Närvarande: Boel Selander, Gun Sellén, Margareta Thomasson Stern, Ulla-Britt 
Henningsson, Ingegerd Höglund, Lars-Göran Mattisson,  Sofia Güll, Tomas Naeslund, 
Ingemar Persson, Milan Stamenkovic, Anna Bruun

Frånvarande: Bodil Carlsson
Adjungerade: Mattias Onsdorff, Ingrid Gyllenbäck

§ 1 Mötets öppnande och val av mötesordförande
Till mötesordförande valdes Sofia Güll.

§ 2 Val av justeringsman
Till justeringsman valdes Lars-Göran Mattisson.

§ 3 Val av mötessekreterare
Till mötessekreterare valdes Boel Selander

§ 4 Godkännande av dagordning
Dagordningen godkändes.

§ 5 Godkännande av föregående styrelseprotokoll
Föregående styrelseprotokoll skjuts på.

§ 6 Inkommande skrivelser
• Granskningsutlåtande detaljplan för Hjärup 8:230 och del av 4:2               

Klockaregårdsvägen
• Kulturmiljöprogram för Hjärup  (e-post)
• Föreningsnytt Staffanstorp (e-post)
• Svar från Mats Ohlsson, Skånetrafiken, angående tågtrafiken (e-post)
• Förfrågan från Karin Nilsson KANI Consulting ang. invigning av
• Uppåkraskolan (e-post)

Fastställd järnvägsplan för Södra Stambanan delen Flackarp-Arlöv 4 
spår

• Sammanträdesprotokoll Miljö- och samhällsbyggnadsnämnden, 
• Beslut om antagande av detaljplan för Hjärup 8:230 och del av 4:2

 Klockaregårdsvägen
     Föreningsliv och nyanlända (en förfrågan från integrationssamordnarna

•  att delta i stöd till nyanlända) (e-post)



§ 7 Utgående skrivelser
             Frågor angående inskränkning av pågatågstrafik till Mats Ohlsson Skånetrafiken

§ 8 Lägesrapporter
• Byabladet, som fick ok av styrelsen
• Arrangemang

Politikermöte 26 september ,grupp är tillsatt för att jobba med det
Invigning Uppåkra skola, sker den 24/9, byalaget deltar med rittävling.
Arrangemang hösten 2016, styrelsen sa ok till listan
Ansvarsfördelningen vid arrangemang, Ingegrd gör några smärre justeringar

§ 9 Övrigt
•  Inventering förrådet, är gjort Lars-Göran skriver ut lista plus kvitering av nycklar
•  70 på Lommavägen, Hjärupsgårdens lista skrevs under, diskuterades om

  byalaget också skulle göra ny skrivelse.
•   Utdelningslista, fick ok av styrelsen
•   Språkcafé-uppstartsmöte 23 aug-kontaktperson Ulla-Britt Henningsson
•   Lars-Göran meddelade att han misslyckats med att få tillstånd asfaltering av 

   nerfarten från staionen till Jakriborg.  

§ 10    Mötet avslutas
Ordföranden förklarade mötet avslutat.

Vid protokollet

Boel Selander

Justeras

Sofia Gull  Lars-Göran Mattisson


